
                      
REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA BOL 
 
Na temelju članka 87. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Bol (“Službeni glasnik” 
Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19), Svjetlana Baković kao osoba imenovana od 
predsjednice vijeća, predlaže ovaj zapisnik sa 2/2025 sjednice općinskog Vijeća održane 
dana 02. travnja 2025. godine, sa početkom u 15.30 sati, u uredu Općine Bol. 
 
Nazočni: Nataša Paleka Jakšić (predsjednica općinskog vijeća), Lea Marinković, Irena 
Eterović, Ivan Cvitović, Tihomir Marinković, Ante Selak (drugi potpredsjednik općinskog 
vijeća). 
 
Izočni: Tonči Buljan, Zdravko Bartulović, Jakov Okmažić - opravdano 
 
Ostali nazočni: Katarina Marčić - načelnica Općine Bol, Kristian Bačić - pročelnik 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol, Nives Mošić - voditeljica računovodstva, Svjetlana 
Baković - zapisničar, Joško Egekher- predstavnik medija.  
 
A) Utvrđuje se kvorum, prisutno je 6 vijećnika. 
 
B) Dnevni red, predložen u materijalnima i nadopunjen točkom 13., 14. i 15., je prihvaćen 
JEDNOGLASNO, te glasi:  

1. Rasprava o godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna općine Bol za 2024. godinu 
obrazložene Godišnjeg izvještaja za 2024. godinu  

 
2. Rasprava i donošenje godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna općine Bol za 2024. 

godinu.  
 

3. Rasprava i donošenje odluke o raspodjeli rezultata poslovanja općine Bol za 2024. 
godinu.  
 

4. Rasprava i donošenje odluke o prihvaćenju izvješća o izvršenju programa gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu.  
 

5. Rasprava i donošenje odluke o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2024. godinu.  
 

6. Rasprava i donošenje odluke o davanju suglasnosti na proračun Centra za kulturu 
općine Bol za 2024. godinu. 
-  Bilješke uz financijsko izvješće CZK za 2024. godinu  

 
7. Rasprava i donošenje odluke o davanju suglasnosti na proračun općinske knjižnice 

„Hrvatska čitaonica“ za 2024. godinu  
- Bilješke uz financijsko izvješće općinske knjižnice 2024.  

Općina Bol
KLASA: 024-02/25-01/005
URBROJ: 2181-18-01-25-01
Bol, 4.4.2025.
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8. Rasprava i donošenje odluke o davanju suglasnosti na proračun Dječjeg vrtića. 

-  Bilješke uz financijsko izvješće Dječjeg vrtića 2024.  
 

9. Rasprava i donošenje odluke o davanju suglasnosti na proračun DVD –a Bol za 2024. 
godinu.  
- Bilješke uz financijsko izvješće DVD-a 2024.  

 
10. Rasprava i donošenje odluke o davanju suglasnosti na proračun Grabovog rata za 

2024. godinu.  
- Bilješke uz financijsko izvješće Grabovog rata-a za 2024. 

 
11. Rasprava i donošenje odluke o Programu mjera poticanja malih iznajmljivača na 

području općine Bol. (2025-2027)  
 

12. Rasprava i donošenje odluke o Programu potpore poljoprivrednim gospodarstvima za 
nabavku sadnog materijala na području općine Bol (2025-2027).  
 

13. Rasprava i donošenje odluke o zamolbi za nastavak radova sanacije Župne crkve i 
izradu kipa Sv. oca Dominika za crkvu Sv. Marije 
 

14. Rasprava i donošenje odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o plaćama, 
naknadama plaće i drugim materijalnim pravima radnika zaposlenih u Dječjem vrtiću 
„Mali princ“ Bol 
 

15. Rasprava i donošenje odluke o izmjenama i dopunama Plana upravljanja pomorskim 
dobrom na području Općine Bol za vremensko razdoblje 2024. – 2028. godine 

 
C) Primanje na znanje zapisnika sa 1/2025 sjednice vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je konstatirala da nije zaprimljena ni 
jedna  pismena primjedba na zapisnik sa 1/2025 sjednice Općinskog vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je utvrdila da nema usmenih primjedbi 
na zapisnik. 
Zapisnik je primljen na znanje sukladno članku 88. Poslovnika Općinskog vijeća („Službeni 
glasnik“ Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19). 
 
D)   Usmeno izvješće načelnice o radu općine Bol od posljednje sjednice vijeća 
Načelnica je izvijestila nazočne da u Domu za starije radovi teku planiranom dinamikom. Od 
većih radova završeni su parketarski i soboslikarski radovi. U narednom periodu očekuje nas 
renoviranje sanitarnih čvorova kao i rekonstrukcija krovišta za što je već odrađena javna 
nabava i odabran izvođač koji se obvezao te radove od nešto malo više od 111.000,00 eura 
odraditi do ljeta – za krovište je potrebno duži period stabilna vremena. Trenutno je u tijeku 
javna nabava za unutarnju stolariju, a u izradi je i projekt kuhinje. Istaknula je da se radi  
opsežna i cjelovita adaptacija. 
Načelnica je kazala da su radovi na šematoriju završeni u smislu partera, a izvođač treba još  
isporučiti asfalt koji se očekuje sredinom travnja. Ostaje još postavljanje rasvjetnih tijela za 
koje je odrađena javna nabava i koje prema ugovoru očekujemo kroz travanj. Konzervatori su 
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obišli radilište i zadovoljni su odrađenim. S obzirom da je dobavljač asfalta isti i za izvođača 
u Ulici Ivana Mažuranića, i dovršetak tih radova se očekuje sredinom travnja.  
U streetworkout parku na Borku su odrađeni radovi i postavljene sprave, a prema projektu još 
treba dobaviti gumenu anti stres podlogu koja se radi izlijevanjem, a za što je potrebno 
stabilno vrijeme pa i to očekujemo u narednim danima, a najkasnije do kraja mjeseca. 
Načelnica je kazala da je kuhinja dječjeg vrtića dovršena i od prošlog tjedna u punoj funkciji. 
Od listopada do sada  odrađeni  su građevinsko zanatski radovi, kao i potpuno opremanje 
kuhinje novom energetski učinkovitom opremom. Time je i završena provedba natječaja 
LAG-a čijim smo sredstvima financirali opremanje ne samo kuhinje, nego nabavku i 
praoničke i druge opreme za vrtić. Načelnica je podsjetila vijećnike da smo osim ove, u vrtiću 
imali i veću investiciju u uređenje park igrališta u šumici, a nakon što smo dobili idejni 
projekt koji je usklađen s konzervatorima, u tijeku je i javna nabava za izradu glavnog 
projekta za ishođenje građevinske dozvole za rekonstrukciju  i dogradnju vrtića.  
Načelnica je izvijestila nazočne da je danas imala prvi radni sastanak s inženjerima i 
predstavnicima Lučke uprave, nadzorom i izvođačem radova u luci. Za započeti radove 
potrebno je osigurati još nadzor a javna nabava za nadzor je u tijeku. Lučka uprava je stava da 
bi radove trebalo započeti čim prije, međutim mi smo stava da nije potrebno radove 
započinjati prije turističke sezone s obzirom da stanari i poduzetnici u neposrednoj blizini 
trebaju dulji rok prilagodbe. Otvaranje gradilišta zahtjeva ograđivanje tog dijela luke, a prema 
ugovoru radovi će trajati 40 mjeseci neprekidno. Samo prva faza gradnje nasipa će trajati 9 
mjeseci u kojoj možemo očekivati veći promet vozila, pretežito kamiona koji će donositi 
kameni materijal. U tom periodu se može očekivati i zamućenja mora, koje će ovisno o 
morskim strujama i vjetrovima nositi sitne čestice pijeska i prašine istočno i zapadno od 
obuhvata. 
Načelnica je kazala da se na tri lokacije planira postaviti montažne, modularne WC-e. Jedan 
pokraj plaže Martinica i Potočine, te jedan na Murvici pokraj zoga. S obzirom da su dvije 
lokacije pomorsko dobro, predvidjeli smo te radove i Planom upravljanja. Kroz travanj se 
planira i nadohrana plaža koje su izvan zaštićenih dijelova, a za što smo nedavno ishodili 
suglasnost županije, te sadnja novih stabala. Grabov rat već radi na uređenju plaža i šetnica do 
plaža, a Općina je ugovorila i radove popravka šetnice na dijelu koji je najviše oštećen 
površine oko 600 m2. S investitorima dviju zgrada je dogovoreno otprilike da se trošak 
podijeli na trećine. 
Načelnica je izvijestila vijećnike da u Ulici Ante Radića radovi napreduju i da izvođač smatra 
da će moći ispoštovati planiranu dinamiku do ljeta. Dugo se čekalo na potvrdu konzervatora u 
vezi načina postavljanja kamenih kogula, a iako su konzervatori predložili i dali suglasnost na  
tehnički najsloženije rješenje, time i najskuplje, smatra da se dobro odabralo. Izvedbom je 
zadovoljna i struka i mještani. Ranije ovog tjedna dobili smo odluku o odabiru projekata 
prema natječaju iz Programa razvoja otoka i odobreno nam je 47.000,00 eura za ovaj projekt. 
Kada se lani rekonstruiralo krovište na zgradi Centra za kulturu, stekli su se uvjeti za 
adaptaciju ostalih prostorija te su obavljeni parketarski i soboslikarski radovi, nedavno se 
dovršilo i uređenje stropne drvenarije s rasvjetom u velikoj dvorani, a sada se uređuje i 
galerija. Centru za kulturu je potrebna cjelovita rekonstrukcija s nadogradnjom što iziskuje 
ishođenje građevinske dozvole, međutim trenutno su aktualna dva spora i ta dva relativno 
beznačajna spora u smislu sporne kvadrature, sprječavaju da se taj projekt razvija dalje od 
neke ideje.  
Načelnica je istaknula da je ovo vrlo vjerojatno zadnja sjednica vijeća ovog saziva, te da stoga 
želi iskoristiti priliku i  zahvaliti se na suradnji tijekom njenog četverogodišnjeg mandata. 
Istaknula je da su zajedno ostvarili mnoge projekte i inicijative koje su doprinijele razvoju 
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naše zajednice. Podrška i konstruktivni prijedlozi vijećnika su bili bitni za sva postignuća koja 
su zajedno ostvarili i svima zahvaljuje na povjerenju i trudu.  
Istaknula je kako je bilo i razmirica i nesuglasica, što je prirodno u svakom kolektivu, ali 
smatram da su svi, unatoč razlikama, u dobroj vjeri uvijek težili pronalaženju najboljih 
rješenja. Načelnica vjeruje da imamo još puno prostora za daljnji napredak, i nada se da će 
imati priliku nastaviti raditi u interesu naše zajednice. 
 
E)    Vijećnička pitanja, prijedlozi i pohvale 
Tihomir Marinković je pitao je li se odustalo od projekta izgradnje dvojnog objekta Doma 
DVD-a i poslovnog prostora za potrebe KJP Grabov rat. 
Načelnica je kazala da se ne planira gradnja dvojnog objekta, jer je u trenutku natječaja za 
sufinanciranje projekta gradnje DVD-a projekt kojim nije predviđena takva gradnja bio u 
najvećem stadiju gotovosti.  
Istaknula je da se poslovni prostori za KJP Grabov rat planiraju graditi u budućoj industrijskoj 
zoni koja se planira budućim PPU-om. 
Tihomir Marinković je pitao zbog čega direktor Grabovog rata g. Siniša Soljačić nikada nije 
prisutan na sjednicama općinskog vijeća. Tihomir Marinković je kazao da vijećnici sigurno 
imaju dosta pitanja za postaviti direktoru općinskog komunalnog poduzeća. 
Načelnica je kazala da je za današnju sjednicu općinskog vijeća direktor KJP Grabov rat g. 
Siniša Soljačić opravdao izostanak zbog zdravstvenih razloga. Nadalje, kazala je da ne može 
navesti razloge za ranije izostanke g. Soljačića sa sjednica. 
Tihomir Marinković je pitao da li se što poduzima da bi se pomoglo plaži Zlatni rat koja je 
hraniteljica Bola i Brača i simbol hrvatskog turizma. Istaknuo je da se slična situacija ne 
pamti, odnosno da ni najstariji mještani ne pamte da je dolazilo do ovakve deformacije plaže. 
Načelnica je kazala da smo svi osjetljivi zbog događanja oko plaže Zlatni rat. Istaknula je da 
je plaža zaštićeni krajobraz, te da se još nisu stekli uvjeti za intervenciju općine na plaži. 
Kazala je da je pomorsko dobro vlasništvo Republike Hrvatske te ne možemo na svoju ruku 
vršiti zahvate na pomorskom dobru, odnosno da trebamo biti legalisti i  poštivati zakonom 
predviđene procedure. Načelnica je kazala da mjerenjima utvrđen gubitak oko 1/6 površine 
plaže, ali jedino utješno je da je posidonija oko plaže ostala u ranijim gabaritima, odnosno da 
je nelegalna sidrenja nisu oštetila. 
Tihomir Marinković je upozorio na opasnost od borova koji se nalaze na samom rubu litice 
nadvijeni nad plažama od  Borka do Zlatnog rata. Ističe da oni predstavljaju ozbiljnu opasnost 
za kupače na tim plažama. 
Načelnica je kazala da imamo idejni projekt uređenja područja od Borka do plaže Zlatni rat 
koji obuhvaća uređenje plaža na tom području i zaštitu biljnog fonda. Navedeni projekt još 
nije realiziran jer nije uvršten u prostorni plan općine. 
Tihomir Marinkovic je kazao da su neke bračke općine dobile EU sredstva za gradnju 
sportskih dvorana, te je pitao da li i općina Bol što poduzima da bi i mi povukli europska 
sredstva za gradnju sportske dvorane. 
Načelnica je kazala kako planiramo zajedno s OŠ Bol, kao i sa Županijom SDŽ aplicirati na 
natječaj Ministarstva obrazovanja  „Izgradnja, rekonstrukcija i opremanje osnovnih škola 
za potrebe jednosmjenskog rada i cjelodnevne škole“. U međuvremenu je izrađeno idejno 
rješenje koje je u siječnju poslano na suglasnost u Ministarstvo. Suglasnost  još uvijek 
čekamo. Jednodijelna školska dvorana ne bi zadovoljila potrebe koje imamo u Bolu, 
prvenstveno za mali nogomet koji je najpopularniji. 
Zbog toga je načelnica pismom namjere iskazala interes da razliku od školske jednodijelne do 
hibridne s većim borilištem, financiramo sami iz vlastitih ili iz drugih izvora financiranja. 
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Načelnica je istaknula da je natječaj Ministarstva otvoren do 30. rujna ove godine. 
Ante Selak je kazao da fali klupa i koševa za otpatke na Poljani. 
Ivica Cvitović je kazao da su i postojeći koševi uglavnom prazni, te da se ne može kazati da 
ih treba staviti više.  
Ante Selak je pitao hoće li se do ljeta postaviti WC kod plaža Martinica, Borak i u Murvici. 
Načelnica je kazala da hoće. 
Ante Selak je pitao da li će do ljeta početi sa radom kiosk kod Benzinske postaje . 
Načelnica je kazala da se očekuje ishođenje minimalnih tehničkih uvjeta za taj kiosk, te da će 
Grabov rat vjerojatno otpočeti sa radom u kiosku do početka turističke sezone. 
Tihomir Marinković je pitao je li dovršeno idejno rješenje štandova za prodaju suvenira na 
Šetnici. 
Načelnica je kazala da projekt trebalo uskladiti sa novim zakonskim rješenjima, te da ga treba 
uskladiti sa krajnjim korisnicima. 
Ante Selak je pitao kada se planira natkrivanje Piscine. 
Načelnica je kazala da je za natkrivanje Piscine nužna izmjena PPU-a Općine Bol. 
Ante Selak je pitao hoće li tokom turističke sezone u Bolu biti policije i timova hitne pomoći. 
Načelnica je odgovorila da će policija biti u mjestu, ali da vjerojatno nećemo imati timove 
hitne pomoći u mjestu. Načelnica je kazala da ćemo imati turističku ambulantu, te da postoje 
planovi za otvaranje još jedne dodatne turističke ambulante. 
Lea Marinković je pozdravila otvaranje kioska za prodaju ribe na tržnici, te je kazala da bi 
trebalo podest oko kioska urediti kako bi se voda nakon pranja slijevala u postojeći odvod. 
Nataša Paleka Jakšić se osvrnula na česte izjave vijećnika Tihomira Marinkovića koji je u 
protekle četiri godine više puta isticao da je ona, dok je bila u oporbi, govorila da bi sve 
probleme vezane uz Vidovu goru riješila za dva tjedna. 
Predsjednica vijeća je kazala da je ona doista dala takvu izjavu na 3/2019 sjednici vijeća, ali 
kao komentar na vijećničko pitanje Sani Bodlović koje je predložila da se na Vidovu goru 
postavi barem kemijski WC i pokretna ugostiteljska radnja. 
Dakle, to „rješavanje problema“ se prvenstveno odnosilo na postavljenje kemijskog WC-a , a 
ne na rješavanje imovinsko-pravnih sporova i sanaciju objekta Doma. 
Načelnica je kazala da je tijekom njenog mandata na Vidovoj gori postavljen kemijski WC, 
da je organizirano prikupljanje i odvoz otpada, da su postavljeni stalci za bicikle. 
Tihomir Marinković je pitao u kakvom je stanju objekt na Vidovoj gori. 
Načelnica je kazala da je objekt u lošem stanju, ali za bilo kakve intervencije bi bilo dobro da 
se prethodno riješe imovinsko-pravni odnosi. 
 
DNEVNI RED: 
 
POD 1) 
Voditeljica računovodstva Nives Mošić  je vijećnicima izložila Godišnji izvještaj o izvršenju 
proračuna Općine Bol za 2024. godinu. 
Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Bol se sastoji od slijedećih dijelova: 
1. opći dio proračuna - Račun prihoda i rashoda i Račun financiranja  
2. posebni dio proračuna  
3. izvještaj o zaduživanju na domaćem i stranom tržištu novca i kapitala  
4. izvještaj o danim jamstvima i izdacima po danim jamstvima  
5. obrazloženje ostvarenja prihoda i primitaka, te rashoda i izdataka  
6. prijenos proračunskim korisnicima 
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Financiranje javnih izdataka u Općini Bol u razdoblju od 01. siječnja do 31. prosinca 2024. 
godine vršeno je temeljem II. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Bol koje su donesene na 
sjednici Općinskog vijeća 17. prosinca 2024. godine. Planirani prihodi i rashodi Općine Bol, 
zajedno sa proračunskim korisnicima, za 2024. godinu iznose 5.192.914,00 eura. 
Proračunski korisnici Općine Bol su: 

   Dječji vrtić "Mali princ" 
 Centar za kulturu Općine Bol 

 Općinska knjižnica "Hrvatska čitaonica" 

Prihodi poslovanja konsolidiranog Proračuna Općine Bol u razdoblju od 1. siječnja do 31. 
prosinca 2024. godine ostvareni su u iznosu od ukupno 4.878.375,88 eura i za 992.660,54 

eura su veći u odnosu na isto razdoblje prethodne godine. 
U okviru ove stavke prihodi Proračuna iznose 4.793.985,56 eura, a na konsolidirane prihode 
proračunskih korisnika odnosi se 84.390,32 eura. 

 Dječji vrtić "Mali princ" - 45.313,01 eura 

 Centar za kulturu Općine Bol - 28.944,69 eura 

 Općinska knjižnica "Hrvatska čitaonica" - 10.132,62 eura 

U ukupno ostvarenim prihodima i primicima najznačajniji su prihodi od poreza i prireza na 
dohodak od nesamostalnog rada i drugih samostalnih djelatnosti, prihodi od poreza na promet 
nekretnina, prihodi od naknade za upotrebu pomorskog dobra, ostali prihodi od zakupa i 
iznajmljivanja imovine i prihodi od komunalne naknade. 
Rashodi poslovanja konsolidiranog Proračuna Općine Bol u razdoblju od 1. siječnja do 31. 
prosinca 2024. godine ostvareni su u visini od 3.084.427,12 eura, odnosno za 509.427,74 eura 
su viši u odnosu na isto razdoblje 2023. godine. Od ukupno ostvarenih rashoda poslovanja na 
rashode poslovanja Proračuna Općine Bol odnosi se 2.250.173,16 eura, na rashode po 
osnovi prijenosa poslovanja proračunskim korisnicima iz Proračuna za financiranje 
rashoda poslovanja odnosi se na: 

 Dječji vrtić "Mali princ" - 435.831,32 eura 

 Centar za kulturu Općine Bol - 274.259,37 eura 

 Općinska knjižnica "Hrvatska čitaonica" - 72.590,59 eura 

Na konsolidirane rashode poslovanja proračunskih korisnika koji se financiraju iz vlastitih 
izvora prihoda proračunskih korisnika odnosi se na: 

 Dječji vrtić "Mali princ" - 50.465,30 eura 

 Općinska knjižnica "Hrvatska čitaonica" - 1.107,38 eura 

Ukupno su ostvareni prihodi i primici u iznosu od 4.897.640,51 eura, dok su rashodi i izdaci 
izvršeni u visini od 4.571.492,51 eura iz čega proizlazi višak prihoda i primitaka u iznosu od 
326.148,00 eura, te sa prenesenim viškom prihoda i primitaka iz prethodne godine u iznosu 
od 1.918.557,61 eura daje rezultat poslovanja na dan 31.12.2024. kao višak prihoda i 
primitaka raspoloživ u sljedećem razdoblju u visini od 2.244.705,61 eura.  
Konsolidirani rezultat izgleda ovako: 

 Proračun Općine Bol višak od 2.232.431,87 eura 

 Proračunski korisnik Dječji vrtić "Mali princ" višak od 3.095,23 eura 

 Proračunski korisnik Centar za kulturu Općine Bol višak od 7.132,91 eura 

 Proračunski korisnik Općinska knjižnica "Hrvatska čitaonica" višak od 2.045,60 eura 

 

Vijećnici su primili na znanje ovo Izvješće. 
 
POD 2) 
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Nives Mošić  je vijećnicima izložila Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Bol za 
2024. godinu. 
Općina Bol je u razdoblju siječanj - prosinac 2024. godine realizirala: 

 Prihode u iznosu od 4.813.250,19 eura 
 Rashode u iznosu od 4.482.641,86 eura 

Iz navedenog proizlazi višak poslovanja u iznosu od 330.608,33 eura. Višak iz prethodnih 
godina iznosi 1.901.823,54 eura, što bi značilo da je rezultat poslovanja za razdoblje siječanj 
- prosinac 2024. godine višak u iznosu od 2.232.431,87 eura. 
Konsolidirani izvještaj Općine Bol u razdoblju siječanj - prosinac 2024. godine: 

 Prihodi u iznosu od 4.897.640,51 eura 
 Rashodi u iznosu od 4.571.492,51 eura 

Iz navedenog proizlazi višak poslovanja u iznosu od 326.148,00 eura. Višak iz prethodnih 
godina iznosi 1.918.557,61 eura, što bi značilo da je rezultat poslovanja za razdoblje siječanj 
- prosinac 2024. godine višak u iznosu od 2.244.705,61 eura. 
Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Bol sastoji se od općeg dijela proračuna 
(sažetak Računa prihoda i rashoda i Računa financiranja, račun prihoda i rashoda i račun 
financiranja), posebnog dijela proračuna (izvještaj po organizacijskoj i programskoj 
klasifikaciji), obrazloženja godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna i posebnih 
izvještaja (izvještaj o potraživanjima, izvještaj o obvezama i izvještaj o sudskim sporovima). 
 
Vijećnici su sa 5 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvatili Godišnji izvještaj o 
izvršenju proračuna Općine Bol za 2024. godinu,  a Godišnji izvještaj će se objaviti u 
„Službenom glasniku“ Općine Bol. 
 
POD 3) 
Nives Mošić  je kazala da se Odlukom o raspodjeli rezultata poslovanja općine Bol za 2024. 
godinu utvrđuje rezultat poslovanja, raspodjela rezultata poslovanja te način raspodjele viška 
prihoda utvrđenog Financijskim izvještajem Općine Bol za 2024. godinu u iznosu od 
2.232.431,87 eura, koji se sastoji od prenesenog viška prihoda i primitaka iz prethodnih 
godina u iznosu od 1.901.838,45 eura, ispravka prenesenog viška prihoda i primitaka iz 
prethodnih godina u iznosu od 14,91 eura i viška prihoda i primitaka ostvarenih u 2024. 
godini u iznosu od 330.608,33 eura. 
Stanje na osnovnim računima podskupine 922 - višak/manjak prihoda koja su iskazana u 
Financijskom izvještaju Općine Bol za 2024. godinu, na dan 31. prosinca 2024. godine 
utvrđena su kako slijedi: 
 
Broj 
računa 

Naziv računa 
Stanje 
31.12.2024.  

92211 Višak prihoda poslovanja (početno stanje) 1.901.838,45 € 

92211 
Ispravak prenesenog viška prihoda poslovanja (2024. 
godina) 

- 14,91 € 

92211 Višak prihoda poslovanja (2024. godina) 330.608,33 € 

922 Višak prihoda za prijenos u sljedeće razdoblje 2.232.431,87 € 

 
U višegodišnjem planu uravnoteženja proračuna Općine Bol za razdoblje od 2025. do 2027. 
godine donesenom na 8. sjednici održanoj dana 17. prosinca 2024. godine se planirao višak 
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od 1.850.000,00 eura za 2025. godinu, u 2026. godini višak od 1.150.000,00 eura te u 2027. 
godini višak od 0,00 eura. Plan mjera za raspodjelu viška prihoda poslovanja s 
utvrđenom dinamikom donijet će se do kraja 2025. godine. Nakon uključivanja dijela 
projiciranog proračunskog viška, kao i nastavka pružanja javnih usluga zadovoljavajuće 
kvalitete, nastavit će se s poduzimanjem svih mjera za pravodobno ostvarenje proračunskih 
rashoda, uz poštivanje načela ekonomičnosti i učinkovitosti prilikom trošenja proračunskih 
sredstava. 
 
Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja općine Bol za 2024. godinu vijećnici su prihvatili sa  
5 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom, te će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine 
Bol. 
 
POD 4) 
Pročelnik Kristian Bačić je upoznao vijećnike s prijedlogom odluke o prihvaćenju izvješća o 
izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 
Program izgradnje komunalne infrastrukture na području Općine Bol u 2024. godini donijelo 
je Općinsko vijeće Općine Bol na 6. sjednici održanoj dana 19. prosinca 2023. godine 
(„Službeni glasnik Općine Bol“ broj 9/23.) a istim su bili utvrđeni programski rashodi od 
1.184.028,00 eura. 
Naprijed navedeni program je završno mijenjan u sklopu izrade II. rebalansa proračuna 
Općine Bol za 2024. godinu te je novi Program gradnje komunalne infrastrukture na području 
Općine Bol u 2024. godini (dalje u tekstu: Program) Općinsko vijeće općine Bol donijelo na 
8. sjednici održanoj dana 17. prosinca 2024. godine („Službeni glasnik Općine Bol“ broj 
11/2024.) a istim su bili utvrđeni programski rashodi od 1.485.637,64 eura. 
Za program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2024. godini potrošeno je ukupno 
1.227.717,95 eura. U 2024. godini od komunalnog doprinosa je uprihođeno 33.148,73 eura. 
Komunalnim doprinosom je financiran program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture, 
ostatak programa građenja je financiran iz komunalne naknade u iznosu od 204.264,27 eura, a ostatak 
preostalog iznosa je financiran iz ostalih prihoda u iznosu od 990.304,95 eura. 
 
Odluku o prihvaćenju izvješća o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2024. godinu vijećnici su prihvatili JEDNOGLASNO, te će se objaviti u 
"Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 5) 
Pročelnik Kristian Bačić je dao uvodno obrazloženje odluke o prihvaćanju izvješća o 
izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 
Program održavanja komunalne infrastrukture u 2024. godini na području općine Bol donosi 
se za sljedeće komunalne djelatnosti: 
1. održavanje nerazvrstanih cesta (koje se koriste za promet vozilima, koje svatko može 

slobodno koristiti, a koje nisu razvrstane kao javne ceste) 
2. održavanje javnih prometnih površina na kojima nije dopušten promet motornim 

vozilima (trgovi, pločnici, javni prolazi, šetališta, plaže, biciklističke I pješačke staze…) 
3. održavanje javnih parkirališta (javne površine koje se koriste za parkiranje motornih 

vozila I drugih cestovnih vozila s pripadajućom opremom na zemljištu u vlasništvu općine 
Bol) 
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4. održavanje javnih zelenih površina (parkovi, drvoredi, živice, cvijetnjaci, travnjaci, 
skupine ili pojedinačna stabla, dječja igrališta s pripadajućom opremom, javni športski 
rekreacijski prostorima, zelene površine uz ceste i ulice.) 

5. održavanje građevina, uređaja I predmeta javne namjene (nadstrešnice na stajalištima 
javnog prometa, javni zdenci, vodoskoci, fontane, javni zahodi, javni satovi, ploče s 
planom naselja, oznake kulturnih dobara, zaštićenih dijelova prirode i sadržaja turističke 
namjene, spomenici I skulpture te druge građevine, uređaji i predmeti javne namjene 
lokalnog značaja. 

6. održavanje javne rasvjete (građevine I uređaji za rasvjetljavanje nerazvrstanih cesta, 
javnih prometnih površina, javnih parkirališta, javnih zelenih površina I drugih površina od 
društvenog značaja u vlasništvu općine Bol) 

7. održavanje groblja I krematorija unutar groblja (ograđeni prostori na kojima se nalaze 
grobna mjesta, mrtvačnica, krematorij, dvorane za izlaganje na odru, predmeti I oprema na 
površinama groblja) 

8. održavanje građevina namijenjene obavljanju djelatnosti javnog prijevoza (autobusni 
kolodvor, prostor prodaje karata I ukrcaja I iskrcaja putnika u pomorskom prometu) 

9. održavanje građevina javne odvodnje oborinskih voda (vododerine, potoci, slivnici na 
javnim površinama) 

10. održavanje zgrada u vlasništvu ili korištenju općine Bol (kino, dom kulture, 
općinska knjižnica, dječji vrtić, upravna zgrada općine, zavičajni muzej, dom na Vidovoj 
gori, Dom za stare i nemoćne) 

U 2024. godini od komunalne naknade je uprihođeno 595.762,38 eura. Komunalnom 
naknadom je financiran program održavanja komunalne infrastrukture. 
Za program održavanja komunalne infrastrukture u 2024. godini potrošeno je ukupno 
391.498,31 eura. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili odluku o prihvaćanju izvješća o izvršenju programa 
održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu, a odluka će se objaviti u "Službenom 
glasniku" Općine Bol. 
 
POD 6) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike s prijedlogom odluke o 
davanju suglasnosti na proračun Centra za kulturu općine Bol za 2024. godinu. 
Proračunski korisnik Centar za kulturu općine Bol je u razdoblju siječanj-prosinac 2024. 
godine realizirao prihode u iznosu od 287.415,48 eura, a ukupni rashodi od 284.798,80 eura, 
te je ostvario višak poslovanja u iznosu od 2.616,68 eura. 
Sa viškom iz prethodnog razdoblja od 4.516,23 eura konačni rezultat na kraju 2024.godine je 
višak od 7.132,91 eura. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili odluku o davanju suglasnosti na proračun Centra za 
kulturu općine Bol za 2024. godinu, a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine 
Bol. 
 
POD 7) 
Nataša Paleka Jakšić  je vijećnicima izložila prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na 
proračun općinske knjižnice „Hrvatska čitaonica“ za 2024. godinu. 
Naime, izvanproračunski korisnik Općinska knjižnica  Hrvatska čitaonica je u razdoblju 
siječanj-prosinac 2024. godine realizirala: 
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• prihode u iznosu od 87.541,96 eura 
• rashode u iznosu od  89.466,68 eura 

 
te je ostvarila manjak poslovanja u iznosu od 1.924,72 eura. 
Preneseni višak iz prethodnih godina je iznosio 3.970,32 eura, što čini ukupni pozitivni 
rezultat poslovanja u iznosu od 2.045,60 eura. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili odluku o davanju suglasnosti na proračun općinske 
knjižnice „Hrvatska čitaonica“ za 2024. godinu, a odluka će se objaviti u "Službenom 
glasniku" Općine Bol. 
 
POD 8) 
Nataša Paleka Jakšić  je dala uvodno obrazloženje odluke o  davanju suglasnosti na  proračun 
Dječji vrtić „Mali princ“ Bol je u razdoblju siječanj-prosinac 2024. godine. 
Izvanproračunski korisnik Dječji vrtić „Mali princ“ Bol je u razdoblju siječanj-prosinac 
2024.godine realizirao: 

• prihode u iznosu od 481.603,33 eura 
• rashode u iznosu od 486,755.62 eura 

te je ostvario manjak prihoda u iznosu od 5,152.29 eura, i s prenesenim viškom od protekle 
godine u iznosu od 8.247,52 eura, čini pozitivan rezultat poslovanja od 3.095,23 eura.  
 
Vijećnici su  JEDNOGLASNO dali suglasnost na godišnji izvještaj o izvršenju financijskog 
plana Dječjeg vrtića „Mali princ“ za 2024. godinu, a odluka će se objaviti u "Službenom 
glasniku" Općine Bol. 
 
POD 9) 
Nataša Paleka Jakšić  je upoznala vijećnike s prijedlogom odluke o davanju suglasnosti na 
proračun DVD –a Bol za 2024. godinu. 
Izvanproračunski korisnik DVD Bol je u razdoblju siječanj-prosinac 2024. godine realizirao:  

• prihode u iznosu od 225.843,86 eura,  
• rashode u iznosu od 233.575,49 eura,  

te je ostvario manjak prihoda u iznosu od 7.731,63 eura. 
Izvanproračunski korisnik je na kraju godine imao: 

• potraživanja za pretporez u iznosu od 28.287,24 eura  
• novčana sredstva na žiro račun u iznosu od 40.155,68 eura  
• dugotrajne imovine u iznosu od 119.543,22 eura 
• potraživanja za predujmove 0,00 eura  
• potraživanja od kupaca 638,92 eura 

Izvanproračunski korisnik ima obveze prema dobavljačima u iznosu od 9.621,24 eura, a 
obveze za kredit 0,00 eura. 
Korisnik je ostvario manjak prihoda u iznosu od 7.731,63 eura, i s rezultatom poslovanja od 
2023. godine u iznosu od 186.735,25 eura, čini pozitivan rezultat poslovanja od 179.000,62 
eura. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o davanju suglasnosti na proračun DVD-a Bol 
za 2024. godinu, a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
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POD 10) 
Nataša Paleka Jakšić  je vijećnicima podnijela detaljan  godišnji izvještaj o izvršenju 
proračuna KJP Grabov rat d.o.o. za  2024. godinu. 
Izvanproračunski korisnik KJP Grabov rat d.o.o. je u razdoblju siječanj-prosinac 2024. godine 
realizirao prihode u iznosu od 2.229.195,83 eura, a rashode u iznosu od 2.221.829,93 eura, te 
je ostvario dobit poslovanja u iznosu od 3.825,59 eura.  
Dobit nakon oporezivanja iznosi 3.128,20 eura. 
Načelnica Katarina Marčić je kazala da najviše prihoda tvrtke dolazi od iznajmljivanja 
ležaljki i od ugostiteljskog objekta Litore na plaži Zlatni rat, a najviše rashoda ide na plaće 
zaposlenih. 
Istaknuo je da Grabov rat  nema dospjelih starih ni tekućih obaveza tj. dugovanja prema: 
dobavljačima, bankama i dospjelih davanja državi. 
Tekuća potraživanja iz 2024/2025 se svode na operativna potraživanja od kupca i korisnika 
njihovih usluga.  
Ta potraživanja nisu sporna, naplativa su i nisu u zastari. 
Načelnica je kazala da je KJP Grabov rat u 2024. godini imao rast prihoda od 15 % u odnosu 
na 2023. godinu, rast prihoda od 45% u odnosu na 2022. godinu i rast prihoda od čak 88 % u 
odnosu na 2021. godinu. 
Također, rasli su i rashodi tvrtke, osobito troškovi za korištenje pomorskog dobra, troškovi 
djelatnika,   kupnja akvaparka itd. 
Načelnica je zahvalila djelatnicima KJP Grabov rat na ostvarenim poslovnim rezultatima. 
 
Vijećnici su sa 4 glasa ZA i 2 SUZDRŽANA glasa prihvatili odluku o davanju suglasnosti na 
proračun KJP Grabov rat d.o.o. za 2024. godinu, a odluka će se objaviti u "Službenom 
glasniku" Općine Bol. 
 
POD 11) 
Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike s prijedlogom Programa mjera poticanja malih 
iznajmljivača na području općine Bol. (2025-2027). 
Programom mjera poticanja privatnih iznajmljivača u Općini Bol za razdoblje 2025. – 2027. 
god. (u daljnjem tekstu: Program) uređuju se ciljevi, vrsta potpore, uvjeti za dodjelu, 
korisnici, način i postupak odobrenja, te sredstva za realizaciju mjera. 
Cilj ovog programa je poticanje privatnih iznajmljivača na području Općine Bol uslijed 
izmjena zakona iz područja poreza kako bi se korisnike potpore potaknulo na održavanje 
postojeće razine svoje usluge i stvaranja pozitivne klime kod pružanja usluge smještaja u 
turizmu na području Općine Bol. 
Korisnici mjera iz ovog Programa mogu biti privatni iznajmljivači fizičke osobe s 
prebivalištem na području Općine Bol, koji obavljaju djelatnost pružanja usluge smještaja u 
turizmu na području Općine Bol, imaju Rješenje o pružanju usluge smještaja u turizmu te su 
upisani u Registar poreznih obveznika, te nisu obveznici plaćanja poreza na nekretnine na 
području Općine Bol. 
Korisnici mjere iz ovog programa ostvaraju pravo na subvencioniranje dijela troška godišnjeg 
paušalnog poreza na dohodak za maksimalno 12 prijavljenih kreveta za koje posjeduje 
Rješenje o pružanju usluga smještaja.  
Potpora male vrijednosti isplaćuje se u iznosu 40,00 eura po ležaju na koji postoji obveza 
plaćanja paušalnog poreza i isplaćuje se korisnicima kao jednokratna potpora nakon 
utvrđenog godišnjeg paušalnog poreza na dohodak. 
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Bespovratne novčane potpore koje su predmet ovog Programa dodjeljuju se na temelju 
provedenog postupka i kriterija propisanih ovim Programom. 
Zahtjevi za potpore dostavljaju se na propisanom obrascu uz pripadajuću dokumentaciju kako 
je propisano u Javnom pozivu, a rješavaju se prema redoslijedu zaprimanja. 
Bespovratne potpore dodjeljuju se na temelju Javnog poziva koji raspisuje općinski načelnik. 
Javni poziv objavljuje se na oglasnoj ploči i web stranici Općine Bol. 
Načelnica Katarina Marčić je kazala da je poticanje malih iznajmljivača na neki način  
kompenzacijska mjera na povećanje paušalnog poreza po krevetu a ima za cilj poboljšati 
kvalitetu usluge, povećati konkurentnost i pomoći u održivosti poslovanja. Na male 
iznajmljivače se gleda kao promotore lokalne kulture i gastronomije, čime se doprinosi 
razvoju lokalnog turizma i ekonomije na pravi način. Da su nam mali iznajmljivači bitan 
faktor pokazujemo i najnižim naknadama za boravišnu pristojbu među gradovima našeg 
indeksa turističke razvijenosti, a i mnoge druge općine i gradovi koji su daleko manje 
razvijeniji u tom smislu imaju više naknade od Bola. Po noćenju boravišna pristojba u Bolu se 
plaća 1,40 €, dok je primjerice na Visu i u Trogiru, Dubrovniku 2,65 €, u Splitu 2,50 €, u 
Hvaru, Komiži, Supetru, Milni, Sutivanu 2 EUR, Brela, Tučepi, Baška voda 1,50 EUR i sl.  
Paušalna boravišna pristojba koju mali iznajmljivači plaćaju po krevetu iznosi  u Bolu 55 €, 
dok je na Visu maksimalnih 132 €, u Komiži, 100 €, na Hvaru i u Trogiru 70 €, u Supetru, 
Splitu,  Selcima i Sutivanu 60 € i slično.  
Istaknula je da ovaj program ne obuhvaća sve male iznajmljivače, već isključivo domaćine s 
prebivalištem u Bolu. Smatra da mali iznajmljivači koji su dio naše zajednice cijelu godinu, 
nude osobniji, autentičniji doživljaj, bolje poznaju lokalnu zajednicu i pružaju bolje preporuke 
i tako zajednici vraćaju više. 
  
Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili Program mjera poticanja malih iznajmljivača na 
području općine Bol. (2025-2027), a Program će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine 
Bol. 
 
POD 12) 
Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike s prijedlogom Programa potpore poljoprivrednim 
gospodarstvima za nabavu sadnog materijala na području Općine Bol (2025.-2027.) 
Ovim se Programom propisuje način, uvjeti dodjele te visina potpore male vrijednosti za: 
Mjeru: Potpora poljoprivrednim gospodarstvima za nabavu sadnog materijala. 
Potpore podrazumijevaju dodjelu bespovratnih financijskih sredstava poljoprivrednim 
gospodarstvima  iz Proračuna Općine Bol. 
Pravo na potporu iz Programa može ostvariti pravna i fizička osoba koja je upisana  u Upisnik 
poljoprivrednih gospodarstava odnosno u Upisnik poljoprivrednika i registrirana za 
obavljanje poljoprivredne djelatnosti . 
Potpora se odobrava u visini do 1/3 opravdanih troškova nabave sadnog materijala.  
Prednost za ostvarivanje potpore imaju: 
- Poljoprivredna gospodarstva  koja se nalaze na području sa otežanim uvjetima 
gospodarenja 
- Poljoprivredna gospodarstva čiji su nositelji mlađi od 40 godina. 
Prijava se podnosi na temelju Javnog poziva. 



 
 
 
 
 

13 

Javni poziv se objavljuje na oglasnim pločama Općine Bol, te na službenoj web-stranici 
www.opcinabol.hr 
Uz Prijavu se prilaže i propisana dokumentacija navedena u Pravilniku i Javnom pozivu, a po 
potrebi Upravni odjel može zatražiti dodatnu dokumentaciju i obrazloženje. 
Po primitku Prijave, Upravni odjel iste dostavlja Povjerenstvu imenovanom od strane 
načelnika, a koji utvrđuje pravovremenost, potpunost te sukladnost prijave s uvjetima 
Natječaja.  
Podnositelj čija prijava udovoljava uvjetima propisanim ovim Programom, Pravilnikom i 
Javnim pozivom, o tome će biti pravovremeno obaviješten. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili Program potpore poljoprivrednim gospodarstvima za 
nabavu sadnog materijala na području Općine Bol (2025.-2027.), a Program će se objaviti u 
"Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 13) 
Fr. Ante Kazoti, starješina Dominikanskog samostana Sv. Marije Milosne je uputio zamolbu 
općinskom vijeću za donaciju za izradu kipa Sv. Oca Dominika za crkvu Sv. Marije Milosne 
u Bolu. 
U obrazloženju zamolbe navodi da se u rujnu 2025. godine obilježava 550 godina od dolaska 
dominikanaca u Bol, te da povodom toga bolski dominikanci planiraju organizirati svečanu 
proslavu na kojoj bi predstavili i kip Sv. Dominika, utemeljitelja dominikanskog reda, koji bi 
do tada dali izraditi od bračkog kamena. 
Sama izrada kipa, njegov prijevoz i postavljanje bi koštalo oko 20.000,00 eura, te stoga 
starješina samostana i od općine traži financijsku pomoć. 
 
Nadalje, Fr. Ante Kazoti, starješina Dominikanskog samostana Sv. Marije Milosne je uputio 
zamolbu općinskom vijeću za financijsku pomoć za nastavak radova sanacije župne crkve 
gospe od Karmela. 
U obrazloženju zamolbe navodi da se nastavlja sa projektom sanacije i obnove župne crkve 
Gospe od Karmela. 
U planu su radovi obnove vanjskih zidova broda crkve pri čemu bi se u prvoj fazi vršilo 
injektiranje i rješavanje kapilarne vlage kojima će se spriječiti veća i ozbiljnija oštećenja na 
crkvi te samu crkvu zaštiti od propadanja. U drugoj fazi se namjerava vršiti proces čišćenja 
fuga, fugiranje i impregnacija zidova. 
Troškovi sanacije bi koštali oko 160.000,00 eura, a budući da Župa nema nikakvih redovitih 
prihoda osim milostinje, starješina samostana i od općine traži financijsku pomoć. 
Načelnica je predložila da se za kip Sv. Dominika iz općinskog proračuna izdvoji 10.000,00 
eura, a za radove sanacije župne crkve 50.000,00 eura. 
Vijećnik Tihomir Marinković je istaknuo da općina kontinuirano financijski pomaže mjesnoj 
crkvi, te da bi tu činjenicu trebalo iskoristiti za eventualne pregovore sa Dominikancima. 
Naime, oni imaju brojna zapuštena zemljišta na području Općine Bol, a općini trebaju 
zemljišta za društvenu namjernu i za poticanu stanogradnju. 
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Vijećnici su JEDNOGLASNO podržali prijedlog načelnice da se za kip Sv. Dominika iz 
općinskog proračuna izdvoji 10.000,00 eura, a za radove sanacije župne crkve 50.000,00 eura, 
dakle ukupno za potrebe mjesne crkve 60.000,00 eura. 
 
POD 14) 
Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike s prijedlogom odluke o izmjenama i dopunama 
Pravilnika o plaćama, naknadama plaće i drugim materijalnim pravima radnika zaposlenih u 
Dječjem vrtiću „Mali princ“ Bol . 
Naime, zbog povećanja minimalne plaće u Republici Hrvatskoj nužno je povećati plaću 
spremačica u vrtiću. 
Kako bi se zadržao omjer plaća pomoćno-tehničkog osoblja predlaže se povećanje plaća od 5 
% za sve pomoćne poslove . 
Predlaže se izmjena članka 3. stavka 1. točke 3. tablice Pravilnika o plaćama, naknadama 
plaće i drugim materijalnim pravima radnika zaposlenih u Dječjem vrtiću „Mali princ“ Bol  
(„Službeni glasnik“ Općine Bol br. 9/24)  na način da koeficijenti pomoćnog osoblja iznose:  
KUHARICA:  SSS                           1,14 
DOMAR- EKONOM: KV, SSS   1,07 
SPREMAČICA: PKV, NSS               1,03 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili odluku o izmjenama i dopunama Pravilnika o 
plaćama, naknadama plaće i drugim materijalnim pravima radnika zaposlenih u Dječjem 
vrtiću „Mali princ“ Bol, a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 15) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je dala uvodno obrazloženje odluke o izmjenama i 
dopunama Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Bol za vremensko 
razdoblje 2024. – 2028. godine. 
Naime,  predloženom odlukom se  se planiraju aktivnosti dohranjivanja plaža na području 
općine Bol. 
Planira se dohrana plaža Benačica, Kotlina, Portić, Martinica i Grabov rat. 
Zabranjeno je dohranjivanje plaža zemljanim materijalom, otpadom, iskopom i sl. Plaže se 
mogu dohranjivati samo prirodnim šljunkom i/ili pijeskom.  
Dohranu plaža se izvodi radi održavanja postojećih prirodnih plaža i to isključivo u 
postojećim gabaritima bez proširenja obalne linije.  
Nije dozvoljeno godišnje dohranjivanje plaže s većom količinom od 0,35 kubnih metara po 
dužnom metru obale plaže.  
Planirani iznos sredstava koji se namjeravaju uložiti u dohranjivanje plaža iznosi 80.000,00 
eura. 
Nadalje, predloženim izmjenama se dozvoljava gradnja građevina i izvođenje zahvata u 
prostoru koji se prema propisima kojima se uređuje građenje ne smatraju građenjem, a koji su 
dopušteni na prostoru pomorskog dobra. 
Također se smanjuje broj predviđenih štandova za prodaju rukotvorina i suvenira na Šetnici 
na 12. 
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Na predložene izmjene i dopune Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine 
Bol za vremensko razdoblje 2024. – 2028. godine je ishođena prethodna suglasnost Upravnog 
odjela za zaštitu okoliša, komunalne poslove i infrastrukturu Splitsko-dalmatinske županije. 
Vijećnik Tihomir Marinković je još jednom istaknuo potrebu sanacije plaže Zlatni rat.  Ističe 
da treba razgovarati sa nadležnim institucijama i inzistirati na spašavanju plaže. Ne možemo 
se pravdati zakonskim propisima, jer i ti se propisi mogu mijenjati ukoliko je potrebno. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili odluku o izmjenama i dopunama Plana upravljanja 
pomorskim dobrom na području Općine Bol za vremensko razdoblje 2024. – 2028. godine , a 
izmjena i dopuna Plana će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
Budući da je ovo posljednja sjednica u ovom sazivu vijeća, predsjednica vijeća Nataša Paleka 
Jakšić se zahvalila vijećnicima na radu. Također je zahvalila općinskim službenicima koji su 
sudjelovali u pripremama i u radu općinskog vijeća. 
 
Potpuni tijek sjednice nalazi se na tonskom zapisu, koji se sukladno članku 89. Poslovnika 
Općine Bol (“Službeni glasnik” Općine Bol br. 05/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19) čuva u uredu  
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol. 
 
Sjednica je završila u 17.25 sati 
 
Zapisnik sastavila: Svjetlana Baković  
 

Predsjednica vijeća: 
 

Nataša Paleka Jakšić 


